
28 juni 2020 

 

Beste College van B&W van onze gemeente Bernheze, 

  

Jl. woensdag 24 juni hebben wij met alle Bernhezer voetbalverenigingen een goed gesprek 

gehad met wethouder Wijdeven en dhr Pater. We werden toen uitgenodigd om o.a. de financi-

ele impact van corona voor ons als voetbalverenigingen nader toe te lichten. Dit was voor de 

wethouder direct aanleiding om aansluitend een specifiek onderhoud met ons te hebben van-

wege ons signaal dat wij zonder extra steun tijdens de extra ALV op 9 juli genoodzaakt zullen 

zijn om de contributies over de volle breedte met 25-30% te verhogen.  

  

Deze verhoging is significant, waarbij de kans bestaat dat er leden zullen moeten stoppen. De 

verhoging zou een stuk lager kunnen worden als we een 'suikeroom' zouden weten te vinden 

die ons een flink bedrag zou kunnen voorschieten. Deze is nu niet in beeld waardoor we nog 

een optie zien, nl. een voorschot op toekomstige subsidiegelden van de gemeente. We hebben 

het dus niet over een gift maar wel over een voorschot dat ons zou kunnen helpen, waarbij we 

DUS het voorschot op termijn via inhoudingen op de subsidies in volgende jaren terugbetalen. 

Dit maakt dat wij nog altijd zelf als vereniging aan de lat blijven staan om tot een sluitende 

meerjarige begroting te komen, maar dan zouden wij de stevige contributie in de tijd wat kunnen 

'uitsmeren' zodat de contributieverhoging als gevolg van de corona impact tot 'slechts' 5-10% 

beperkt zou kunnen worden. 

  

Nadere toelichting noodzaak stevige contributieverhoging HVCH 

Als HVCH hebben we al jaren een gezonde exploitatie en dat willen we ook zo houden. Wel 

hebben we met de recente realisatie van onze nieuwe accommodatie geen vet meer op de 

botten. Sterker nog, ook zonder corona hadden we nog een (beperkte) uitdaging op gebied van 

liquiditeit omdat we de eerste 2 jaar nog in de zomerperiode (laagseizoen) een negatief bank-

saldo zouden hebben. In dat kader waren wij ook al bezig met het zoeken naar een oplossing, 

bijv. via een krediet bij de Rabobank. 

  

En toen kwamen we met z'n allen in de slechte film terecht die corona heette... 

  

HVCH bleek, net als veel verenigingen, financieel kwetsbaar. Dit is met name te wijten aan de 

afhankelijkheid van het jaarlijkse netto kantineresultaat. Voor HVCH gingen wij 'conservatief' uit 

van een kantineresultaat 2019-2020 van € 75.000,- (gerealiseerd in 2018/2019 € 86.000,-). Op 

een totale begroting van € 275.000,- (inkomsten en kosten), dus een kleine 1/3-de deel. De 

contributie inkomsten zijn een stukje hoger (ong. € 134.000,-), maar als het kantineresultaat 

grotendeels wegvalt en veel van de (vaste) kosten door blijven lopen, en de sponsors op dit 

moment ook niet direct zullen kunnen 'bijspringen', dan zal het duidelijk zijn dat wij potentieel 

flink moeten draaien aan de contributieknop om tot een sluitende exploitatie te komen. 

  

Direct nadat bleek dat de corona crisis langer zou gaan aanhouden zijn we met een werkgroep 

aan de slag gegaan. We zetten breed in op allerlei kansen om extra (eenmalige) inkomsten 

binnen te halen en over de volle breedte kostenbesparingen te kunnen realiseren. Vrijwilligers-

vergoedingen hebben we inmiddels verlaagd met gelukkig ook veel ontvangen begrip bij de 

vrijwilligers, diverse eenmalige toezeggingen hebben we inmiddels ontvangen van onze geli-

eerde ondersteunende clubs (Club van 50, Vriendenkring, Stichting promotie HVCH), en uiter-

aard hebben we gebruik gemaakt van de diverse tegemoetkomingen via de overheid. Dit alles 

maakt dat we als gevolg van corona voor het lopende seizoen qua inkomsten stuiten op een 

tekort van € 55.000,- ten opzichte van de begroting die we door maatregelen en alg gevold van 

corona vervallen uitgaven hebben kunnen terugbrengen naar € 15.000,-. Daarnaast hebben we 



nu bij bij de Rabobank een kredietaanvraag lopen voor € 30.000,- zodat we de korte termijn (tot 

aanvang nieuwe seizoen) moeten kunnen redden. Maar dan komt volgend seizoen er aan... 

  

Voor het komende seizoen dienen wij, met een 1,5 meter samenleving en het niet mogen hou-

den van events met een uitpuilende volle kantine, rekening te houden met het slechts 'budget-

neutraal' kunnen draaien van de kantine. Dit kunnen we, zo schatten we nu in, slechts voor een 

deel compenseren door verlaging van kostenposten. Daarnaast proberen we komend seizoen 

de sponsorinkomsten ongeveer gelijk te houden, wat potentieel al een uitdaging zal zijn. Ook 

lokale ondernemers zijn immers geraakt door de crisis. 

  

Dit alles maakt dat we voor komend seizoen een stevige contributieverhoging voorzien van 25-

30%, tenzij we een 'list' weten te verzinnen. 

  

Concrete verzoek aan het College van B&W 

Wij willen voorstellen om ons op korte termijn (uiterlijk per 1 september) een voorschot te ver-

strekken ter hoogte van € 50.000,-, door ons terug te betalen vanaf seizoen 2021-2022 in tien 

jaarlijkse termijnen door INHOUDING 

OP onze jaarlijks te ontvangen subsidie. 

  

Dit stelt ons in staat om de contributieverhoging te verlagen en te verdelen over meerdere jaren. 

  

Uiteraard willen wij als onderlegger bij dit alles open en transparante delen hoe de financiën er 

uit zien en aan welke knoppen we concreet hebben kunnen draaien. Een eerste versie daarvan 

hebben we jl. donderdag al gedeeld, maar we zullen er voor zorgen dat er een update uiterlijk 

zondag 5 juli beschikbaar zal zijn. Dit als onderlegger ook voor onze verantwoording naar de 

leden. Op donderdag 9 juli houden we een extra ALV om de 25-30% contributieverhoging toe te 

lichten, zonder akkoord gemeente op verlenen van het voorschot. Indien we het voorschot wel 

krijgen, dan zal de verhoging 5-10% gaan worden. Voor de leden uiteraard een groot verschil. 

  

Bij deze willen wij jullie al vast bedanken voor het serieus in overweging nemen van dit voorstel. 

Wij hopen graag uiterlijk dinsdag 7 juli te vernemen wat er mogelijk is zodat we, mogelijk, geen 

onnodige onrust hoeven te veroorzaken. 

  

Met vriendelijke groet, 

Mede namens 

Rob van Aalst, penningmeester HVCH 

Laurens Gloudemans, voorzitter HVCH 

 

Ricco Kokshoorn, bestuurslid HVCH 

  


